



ကျောင်းသားအားလုံးကျောင်းအပ်စာရင်းသွင်းခြင်းအတွက်ကာကွယ်ဆေးထိုးရန်သတိပေးချက်

ဖို့ဝိန်းကော်မရှုကတိကျောင်းတွင် ကျောင်းအပ်မည့်မိဘများသည်၎င်းတို့ကလေးများ၏ ကာကွယ်ဆေးထိုးပြီးကြောင်းရေးသားထားသော မှတ်တမ်းကို ကျောင်းစတင်မည့်နေ့နောက်ဆုံးထားပြီးကျောင်းသို့ပေးရန်လိုအပ်သည်။ ထိုမှတ်တမ်းကိုမိသားစုဆရာဝန်၏ထောက်ခံစာ(သို့) အခြားကျန်းမာရေးမှတ်တမ်း စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူပေးအပ်ပါ။ အောက်ဖော်ပြပါဇယားတွင် ကလေး၏ အတန်း(ဂရိတ်)အလိုက်ထိုးရန်လိုအပ်သောကာကွယ်ဆေးအကြိမ်အရေအတွက်ကိုဖော်ပြထားသည်။ သင့်ကလေး အတန်း(ဂရိတ်) အရ ထိုးရန်လိုသော ဆေးများကိုဖော်ပြထားသည်။

မှတ်ချက်- ကာကွယ်ဆေးဆိုင်ရာဥပဒေသည် ကျောင်းစမပွင့်ခင်လူလိုင်လတွင်မကြာခဏပြောင်းလဲတတ်သည်။ ထိုပြောင်းလဲသောဥပဒေအရသင့်ကလေးထိုးရန် လိုသောဆေးများရှိလျှင်သင့်ကိုကျောင်းမှသူနာပြုမှအကြောင်းကြားပြီး ဆေးထိုးရန်အချိန်ပေးမည်။

အသက် ၃နှစ်မှ ၅နှစ်	3 Hep B - အသံရောင်အသားဂါ(ဘီ)- ၃ကြိမ် 3 Polio (IP) - ပိုလီယို- ၃ကြိမ် 1 Varicella - ကျောက်ရောဂါ- ၁ကြိမ်	4 DTaP-ဆုံစို့နာ၊မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၄ကြိမ် 1 MMR -ဂက်သက်၊ ပါးချိတ်ရောင်- ၁ ကြိမ်
သူငယ်တန်းမှ ၄တန်း	3 Hep B - အသံရောင်အသားဂါ(ဘီ)- ၃ကြိမ် 5 DTaP - ဆုံစို့နာ၊မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၅ကြိမ် 4 Polio - ပိုလီယို- ၄ကြိမ်	2 MMR - ဂက်သက်၊ ပါးချိတ်ရောင် ၂ ကြိမ် 2 Varicella - ကျောက်ရောဂါ ၂ကြိမ် 2 Hep A -အသံရောင်အသားဂါ (အေ) ၂ကြိမ်
၅တန်း	3 Hep B - အသံရောင်အသားဂါ(ဘီ)- ၃ကြိမ် 5 DTaP - ဆုံစို့နာ၊မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၅ကြိမ် 4 Polio - ပိုလီယို- ၄ကြိမ်	2 MMR - ဂက်သက်၊ ပါးချိတ်ရောင်- ၂ ကြိမ် 2 Varicella - ကျောက်ရောဂါ- ၂ကြိမ် 2 Hep A* - အသံရောင်အသားဂါ (အေ)- ၂ကြိမ်
၆တန်း	3 Hep B - အသံရောင်အသားဂါ(ဘီ)- ၃ကြိမ် 5 DTaP - ဆုံစို့နာ၊မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၅ကြိမ် 4 Polio - ပိုလီယို- ၄ကြိမ် 2 Hep A - အသံရောင်အသားဂါ (အေ)- ၂ကြိမ်	2 MMR - ဂက်သက်၊ ပါးချိတ်ရောင် ၂ ကြိမ် 2 Varicella - ကျောက်ရောဂါ- ၂ကြိမ် 1 Tdap - မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၁ကြိမ် 1 MCV4 - ဦးနှောက်အမြှေးရောင်ရောဂါ- ၁ကြိမ်
၇ တန်းမှ ၁၁တန်း	3 Hep B - အသံရောင်အသားဂါ(ဘီ)- ၃ကြိမ် 5 DTaP - ဆုံစို့နာ၊မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၅ကြိမ် 4 Polio - ပိုလီယို- ၄ကြိမ် 2 Hep A* - အသံရောင်အသားဂါ (အေ)- ၂ကြိမ်	2 MMR - ဂက်သက်၊ ပါးချိတ်ရောင် ၂ ကြိမ် 2 Varicella - ကျောက်ရောဂါ- ၂ကြိမ် 1 Tdap - မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၁ကြိမ် 1 MCV4 - ဦးနှောက်အမြှေးရောင်ရောဂါ- ၁ကြိမ်
၁၂ တန်း	3 Hep B - အသံရောင်အသားဂါ(ဘီ)- ၃ကြိမ် 5 DTaP - ဆုံစို့နာ၊မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၅ကြိမ် 4 Polio - ပိုလီယို- ၄ကြိမ် 2 Hep A - အသံရောင်အသားဂါ(အေ)- ၂ကြိမ်	2 MMR - ဂက်သက်၊ ပါးချိတ်ရောင် ၂ ကြိမ် 2 Varicella - ကျောက်ရောဂါ- ၂ကြိမ် 1 Tdap - မေးခိုင်ရောဂါ၊ ကြက်ညှာချောင်းဆိုး-၁ကြိမ် 2 MCV4 - ဦးနှောက်အမြှေးရောင်ရောဂါ- ၁ကြိမ်

Hep B - တတိယအကြိမ်မြောက် (အသံရောင်အသားဂါ-ဘီ)ဆေးကို ကလေးအသက် (၂၄) ပတ်တွင်ထိုးရမည်
DTaP - (၄) ကြိမ်မြောက်(ဒီတက်စ်) ကိုကလေးအသက် (၄)နှစ်ပြည့်မှစ၍ (သို့) (၄)နှစ်ပြည့်ပြီးနောက်တွင်၎င်း ထိုးပါကလက်ခံနိုင်သည်။
Polio - (၃)ကြိမ်မြောက် ပိုလီယိုဆေးကို ကလေးအသက်(၄)နှစ်ပြည့်မှစ၍ (သို့) (၄)နှစ်ပြည့်ပြီးနောက်တွင်၎င်း၊ တကြိမ်နှင့်တကြိမ် (၆)လခြားပြီး အသက် အပိုင်း အခြားအရ ပါးစပ်မှတိုက်သောပိုလီယိုဆေး (OPV) နှင့် လက်မောင်း(သို့)ပေါင်တွင်ထိုးရသော (IPV) ကို အတန်း ဂရိတ်များအားလုံးထိုးရမည်။ သူငယ်တန်း မှ (၆)တန်း ကျောင်းသားများသည်နောက်ဆုံးအကြိမ်ကို (၄)နှစ်ပြည့်မှစ၍ (သို့) (၄)နှစ်ပြည့်ပြီး နောက်တွင်၎င်း၊ တကြိမ်နှင့်တကြိမ် (၆)လခြားပြီးထိုးရမည်။
MCV4 - ဦးနှောက်အမြှေးရောင်ရောဂါကာကွယ်ဆေးကိုကလေးအသက်(၁၆)နှစ်မှစ၍(သို့)မှေးမှေးနောက်ပိုင်းတွင်တလုံးထိုးရန်လိုသည်။
Hep A- အသံရောင်အသားဂါ (အေ)ကို တကြိမ်နှင့်တကြိမ် ပြက္ခဒိန်လ(၆)လခြားပြီးထိုးရမည်။ သူငယ်တန်းမှ(၄)တန်း၊ (၅)တန်း၊(၆)တန်းနှင့် (၁၂)တန်းများ သည်၎င်း၊ (၇)တန်းမှ (၁၁)တန်းများသည်၎င်း၊ ၂ကြိမ်ထိုးရန် လိုကြောင်းတိုက်တွန်းသည်။

မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများသည် ကျန်းမာရေးအကြောင်းပြချက်အရသော်၎င်း (သို့) ဘာသာရေးအရသော်၎င်း ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းကို ကန့်ကွက်လိုပါကစာဖြင့် ရေးသားကန့်ကွက်နိုင်သည်။ ကျန်းမာရေးအကြောင်းပြချက်ဖြင့်ကန့်ကွက်လိုပါကမိသားစုဆရာဝန်ထံမှလက်မှတ်ပါသောစာဖြင့်ကန့်ကွက်နိုင်သည်။ သို့သော် ထိုကန့်ကွက်ချက်ကိုမိသားစုဆရာဝန်၏ ပြည့်စုံစွာရေးဖြည့်ထားသောကျောင်းသား၏ ကျန်းမာရေးမှတ်တမ်းနှင့်အတူကျောင်းသို့ပေးပို့ပါ။

ကျောင်းသားအားလုံးသည် ကိုယ်ခန္ဓာကျန်းမာရေးနှင့်သွားကျန်းမာရေးစစ်ဆေးချက်များကို နှစ်စဉ် ကျောင်းတက်ချိန်တွင်ပြုလုပ်ရန်လိုသည်။

သင့်တွင်မေးခွန်းများရှိလျှင် သူနာပြုဝန်ဆောင်မှုများဌာနမှ ပူပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးသူ (၂၆၀-၄၆၇-၁၀၈၀) သို့ဆက်သွယ်မေးမြန်းပါ။